

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID SNF-MÖTE  
2023-09-26

**Tid: 12:01**  
**Plats: Acceptorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ADAM "ORTIS" ORTHAG
VICE ORDFÖRANDE	ALEXANDER "ALEX" TERNSTRÖM
KASSÖR	HUGO MODIN ASKLID
SEKRETERARE	HUGO "RÅDE" RÅDEGÅRD
VECKOBLADERIST	ALEXANDER "BOHLIN" BOHLIN
KANDIDATANSVARIG	ISAK APELQVIST
MATANSVARIG	ADAM MOLNAR
MASTERANSVARIG	MADICKEN ASTORSDOTTER

- §1 Mötets öppnande** Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:01.
- §2 Val av justerare** Alexander Bohlin väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Inga.
- §4 Runda bordet** Det var Studienämnds- och SAMO-kickoff i söndags. Ortis, Alex, Madicken och Råde deltog.
- Ortis har deltagit på kickoffen.
  - Alex har deltagit på kickoffen.
  - Hugo har skickat in en budget till sektionskassören. Han har ökat budgetposterna för cocktailpartyn och representationkläder, med anledning att matpriser har ökat respektive att vi i år är fler i SNF jämfört med förra året. Han har även äntligen fått kassörskortet.
  - Råde har utöver att delta på kickoffen skrivit de två senaste veckornas protokoll.
  - Bohlin har börjat lägga upp omtentorna för oktober på ftek och är snart färdig.
  - Isak har haft tredygnsjobb. Det har gått sådär.
  - Adam har kursnämndsmöte i programmeringen idag.
  - Madicken har deltagit på kickoffen.
- §5 Kurser**
- **Åk1:** Det har nyligen varit övningstenta i analysen. Ingen har hört något särskilt om den.
  - **Åk2:** Wulcan är sjuk även denna vecka. Efter veckans slut återstår 5 lektioner innan repetitionen börjar.
  - **Åk3:** Det är inlämning i kvanten på fredag.
  - **Master:** Inga nyheter.
- §6 Verksamhetsplan** Ortis presenterar ett utkast på verksamhetsplan. Talmanspresidiet vill ha gärna ha den imorgon, men absolut senast fredag. Alex tycker att man kan nämna att vi vill undersöka att testa att ha en bokloppis. Råde påpekar att det finns några språkfel i texten.

§6.1 Kickoff för studienämnder och SAMO:s

Kårledningen höll en kickoff för studienämnder och SAMO:s i söndags. De diskuterade bland annat kårens uppbyggnad och åsiktsprogram, samt vem man kan vända sig till i olika ärenden. De höll även en presentation om härskar-tekniker och vi diskuterade ett antal case. Ortis tyckte det var trevligt. Råde ansåg att det var givande även om det inte var mycket som var helt nytt.

Vi träffade en från SNZ på kickoffen. Han sade att de haft stora problem att hitta sökande till studienämnden. De skulle gärna vilja ha ett möte med oss för att bland annat diskutera hur man får fler intresserade. Isak tycker det låter kul. Ortis ska skicka till dem och höra efter mer vad de tänker sig.

§6.2 Grupprum

Det kom upp en diskussion på kickoffen om studieplatser. Vi diskuterade att det finns ganska ont om grupprum i och omkring fysikhuset. Bland annat tog vi upp att man skulle kunna göra om en del av datorsalarna i korridoren utanför FB till grupprum. Adam tycker att de salarna är bra då de erbjuder de som saknar en bra dator möjligheten att sitta mer avskilt jämfört med exempelvis KINSLS. Det anses att det är sällan som alla datorsalarna utnyttjas. Madicken tar upp att vi även diskuterade några grupprum i Matematiska vetenskaper som står låsta med en kod som inte är känd för allmänheten. Vi finner ingen stor anledning till varför de ska stå låsta. Bohlin säger att man kan få kod till grupprummen om man frågar rätt person, men är osäker på vem. Det bestäms att börja med att ta reda på exakt vilka grupprum det rör sig om, och sedan ta det vidare.

§7 Övriga frågor

§7.1 Workshop

Råde tycker att vi bör ha en workshop någon gång snart utöver våra ordinarie möten. Bland annat bör vi bestämma meny för kommande vegetariska cocktailparty och göra en inventering. Det tas även upp att vi borde se igenom alla kursplaner så att de är uppdaterade. Råde tycker också att vi bör diskutera mer ingående vad allas åsikter om programmen är i nuläget. Ortis tycker att vi behöver en kväll till allt detta. Olika datum diskuteras, men i slutändan väljs 10 oktober.

§7.2 Pengar

Isak meddelar Hugo att han bör förvänta sig en våg av folk som vill begära pengar för kursutvärderingsmöten. Hugo säger att de redan har börjat komma, och undrar vad maxtaket vi subventionerar lunchen för är. Isak säger att det är 65 kr.

§7.3  
Sucidpreventationsutbildning

Ortis kommer att genomföra den idag. Det är ingen annan som kommer kunna gå.

§8 Nästa möte

Tisdag 3/10 12.01 i Acceptorn.

§9 Mötets avslutande

Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:53!

---

Adam Orthag  
Ordförande

---

Hugo Rådegård  
Sekreterare

---

Alexander Bohlin  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sektionssekreteraren ([styret.sekr@ftek.se](mailto:styret.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.

PAGE 3

DEPARTMENT	COURSE	DESCRIPTION	PREREQS
COMPUTER SCIENCE	CPSC 432	INTERMEDIATE COMPILER DESIGN, WITH A FOCUS ON DEPENDENCY RESOLUTION.	CPSC 432

Figur 1: <https://xkcd.com/754/>